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Кошаркаши Борац Нектара Бањалука нису успјели да се пласирају у полуфинале Купа
БиХ, пошто су на гостовању поражени од Босне. Бањалучани су доживјели неуспјех у
Сарајеву резултатом 94:82, што им је други пораз од "студената" ове сезоне, а први су
доживјели у Лиги 13. 

  

      

"Пивари" су били равноправан противник током 35 минута сусрета и пет минута прије
краја пришли су на поен заостатка домаћину, који је тада направио серију 7:0 и ријешио
питање побједника. Борац Нектар Бањалука је пред крај првог полувремена остао без
крилног центра Синише Ковачевића који се повриједио и није се враћао на паркет.

  

- Била је то веома квалитетна утакмица с превише поена, што није карактеристика
међусобних дуела ове двије екипе. Игра у фази напада функционисала је доста
добро с обје стране. Имали смо проблема у дефанзиви, а допустили смо двојици
домаћих играча да се разиграју. Једноставно нисмо на вријеме одговорили на игру
Пашалића и Рахимића. Кључни дио утакмице десио се у 35. минуту при резултату
75:74 за Босну, гдје смо имали иницијативу и са минус шест успјели стићи на минус
један. Имали смо добијену лопту, али смо прокоцкали ту прилику због чега,
наравно, остаје жал. Домаћин је то казнио и одлијепио се на плус шест, након чега
се нисмо успјели вратити. Ипак, крајњи резултат није прави омјер снага на терену ј
ер је утакмица већим дијелом била у егалу. Пропустили смо шансу да изненадимо
Босну у Сарајеву. Најбитније је да се наша игра поправља јер нам слиједе три
првенствена сусрета и борба за бодове како бисмо изборили пласман у Лигу шест
- рекао је Каралић.
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(Фокус)

  

  

Дискутујте о овом чланку на форуму
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